
 
 

͛Ɛ-Hertogenbosch, 30 oktober 2013 

 

Mondelinge vragen van de Statenfractie van de Partij voor de Dieren aan het college van 

Gedeputeerde Staten van de provincie Noord-Brabant betreffende de misstanden in de jacht op 

vossen in Deurne, te stellen tijdens de Provinciale Statenvergadering d.d. 1 november 2013. 

 

Geacht college, 

 

Een zogenoemde klokkenluider heeft onlangs de media op de hoogte gesteld van het feit dat er 

onder andere jonge vossen worden doodgeslagen tegen bomen. Ook worden reeën illegaal 

bijgevoerd waarna zij vanuit een toren worden beschoten. 
1
 Volgens de bron is dit het werk van de 

Wildbeheereenheid in Deurne. De klokkenluider wordt sinds hij de media heeft opgezocht veelvuldig 

bedreigd. Hetgeen hier is voorgevallen heeft ons ernstig geschokt en vinden wij zeer 

betreurenswaardig. Wij verwachten dan ook dat er maatregelen worden genomen tegen deze 

misstanden. Dit heeft bij ons geleid tot de volgende vragen. 

 

1. Bent u bekend met bovenstaand geval? Zo ja, wat is uw mening hierover? 

2. Bent u bekend met concrete andere gevallen van dierenmishandeling of misstanden tijdens 

de jacht in Brabant? 

3. Zijn er meer signalen van specifieke misstanden tijdens de jacht in Brabant? Welke zij dat 

precies? 

4. Bent u bekend met het feit dat bezoekers van gebieden waarin wordt gejaagd op 

bijvoorbeeld vossen en zwijnen, zich bedreigd voelen door jagers? Zo ja, gaat u hier 

maatregelen tegen nemen? 

5. Bent u met ons van mening dat bovenstaande een concreet probleem vormt? Zo nee, 

waarom niet? 

6. Deelt u met ons de vrees doordat, zoals de klokkenluider aangeeft de jachtwereld een 

gesloten wereld is, dit geen op zichzelf staand incident is? Bent u bereid om hier onderzoek 

naar te (laten) doen? Zo nee, waarom niet? 

7. Bent u bereid om bij het Openbaar Ministerie aangifte te doen tegen de misstanden die in 

het nieuwsbericht worden genoemd? Zo nee, waarom niet? 

8. Bent u bereid om een diepgaand onderzoek naar de deze misstanden te laten uitvoeren? Zo 

ja, op welke wijze en door wie? Zo nee, waarom niet? 

9. Voert u controles of evaluaties uit op de werkzaamheden van de Fauna Beheereenheid 

(FBE)? Zo ja, op welke wijze en hoe vaak? Zo nee, waarom niet? 

10. De FBE werkt in samenspraak met de provincie Noord-Brabant. Welke methoden heeft de 

provincie in deze om de misstanden in de jacht tot een halt te roepen en de FBE op hun 

verantwoordelijkheden te wijzen? 

 

Ir. Marco van der Wel 
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http://www.omroepbrabant.nl/?news/201553682/Jonge+vosjes+doodgeslagen+in+bossen+van+Deurn
e,+klokkenluider+over+gruweldaden+door+jagers.aspx 

http://www.omroepbrabant.nl/?news/201553682/jonge+vosjes+doodgeslagen+in+bossen+van+deurne,+klokkenluider+over+gruweldaden+door+jagers.aspx
http://www.omroepbrabant.nl/?news/201553682/jonge+vosjes+doodgeslagen+in+bossen+van+deurne,+klokkenluider+over+gruweldaden+door+jagers.aspx


Partij voor de Dieren 

 

 

 


	’s-Hertogenbosch, 30 oktober 2013
	Mondelinge vragen van de Statenfractie van de Partij voor de Dieren aan het college van Gedeputeerde Staten van de provincie Noord-Brabant betreffende de misstanden in de jacht op vossen in Deurne, te stellen tijdens de Provinciale Statenvergadering d...
	Geacht college,
	Een zogenoemde klokkenluider heeft onlangs de media op de hoogte gesteld van het feit dat er onder andere jonge vossen worden doodgeslagen tegen bomen. Ook worden reeën illegaal bijgevoerd waarna zij vanuit een toren worden beschoten.   Volgens de bro...
	1. Bent u bekend met bovenstaand geval? Zo ja, wat is uw mening hierover?
	2. Bent u bekend met concrete andere gevallen van dierenmishandeling of misstanden tijdens de jacht in Brabant?
	3. Zijn er meer signalen van specifieke misstanden tijdens de jacht in Brabant? Welke zij dat precies?
	4. Bent u bekend met het feit dat bezoekers van gebieden waarin wordt gejaagd op bijvoorbeeld vossen en zwijnen, zich bedreigd voelen door jagers? Zo ja, gaat u hier maatregelen tegen nemen?
	5. Bent u met ons van mening dat bovenstaande een concreet probleem vormt? Zo nee, waarom niet?
	6. Deelt u met ons de vrees doordat, zoals de klokkenluider aangeeft de jachtwereld een gesloten wereld is, dit geen op zichzelf staand incident is? Bent u bereid om hier onderzoek naar te (laten) doen? Zo nee, waarom niet?
	7. Bent u bereid om bij het Openbaar Ministerie aangifte te doen tegen de misstanden die in het nieuwsbericht worden genoemd? Zo nee, waarom niet?
	8. Bent u bereid om een diepgaand onderzoek naar de deze misstanden te laten uitvoeren? Zo ja, op welke wijze en door wie? Zo nee, waarom niet?
	9. Voert u controles of evaluaties uit op de werkzaamheden van de Fauna Beheereenheid (FBE)? Zo ja, op welke wijze en hoe vaak? Zo nee, waarom niet?
	10. De FBE werkt in samenspraak met de provincie Noord-Brabant. Welke methoden heeft de provincie in deze om de misstanden in de jacht tot een halt te roepen en de FBE op hun verantwoordelijkheden te wijzen?
	Ir. Marco van der Wel
	Partij voor de Dieren

